





香港漁農自然護理署



AGRICULTURE, FISHERIES  
AND CONSERVATION DEPARTMENT  
OF HONG KONG

#### 個人資料收集聲明

- 你所提供的資料將用作申請本署的植物進口證、授權書或植物檢疫證明書的有關事宜。
- 本署可能會將你的資料或部份資料提供給任何代理商、承包商或其他政府部門作統計或調查之用途。
- 除個人資料(私隱)條例所訂明的豁免外,你有權查閱和改正你的個人資料。
- 查閱和改正個人資料的要求應以書面形式向漁農自然護理署署長提出,地址為香港九龍長沙灣道三零三號長沙灣政府合署五樓,同時請註明你在本署的檔案號碼。

#### Personal Information Collection Statement

- The information provided by you will be used for purposes relating to the application for plant import licence, authorization or phytosanitary certificate in this Department.
- The said information or any part thereof may be supplied by this Department to any agent, contractor or other government departments for statistics or investigation purpose.
- Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have a right of access and correction with respect to personal data.
- Request for personal data access and correction should be addressed to Director of Agriculture, Fisheries and Conservation at 5/F., Cheung Sha Wan Government Offices, 303 Cheung Sha Wan Road, Kowloon, Hong Kong. Please also quote your reference number in this Department.

#### Checklist for information provided by the applicant

##### 申請人資料遞交核對表

- |                          |   |
|--------------------------|---|
| <input type="checkbox"/> | 本人已填寫個人/公司資料。<br>I have already filled in my personal particulars / company details.  |
| <input type="checkbox"/> | 本人已申報進口種植材料的種類、成份及數量。<br>I have already provided the type(s), formulation(s) of composition and quantity(ies) of growing medium to be imported. |
| <input type="checkbox"/> | 本人已提供該批種植材料的來源地及出口公司名稱。<br>I have already provided the origin and name of exporter of the growing medium to be imported.                        |
| <input type="checkbox"/> | 本人已提供該批種植材料的預計抵港日期。<br>I have already provided the expected date of arrival of the consignment of growing medium.                               |
| <input type="checkbox"/> | 本人已在申請表上簽署。<br>I have already signed my name on the application form.   |